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Návrh na uznesenie: 
 
Mestské zastupiteľstvo v Trebišove 
 

berie na vedomie 
Informatívne správy zo zasadnutí komisie školstva, kultúry a športu z dní 6.2.2017 
a 20.2.2017.  
 
 
 
 
 
          
        
Predkladá: Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka komisie 
Spracoval: Mgr. Danica Gajdošová, tajomníčka komisie 
 
 
 
V Trebišove dňa 20.2.2017 
 
 

 
predkladateľ 
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Komisia školstva, kultúry a športu          
                                                                                                              

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 6.2.2017 
 
 
     Poslanci       Neposlanci 
 
Prítomní členovia komisie:  1. Mgr. Viera Mokáňová            1. Marián Krištof 
     2. Marta Berešová              
     3. Viera Hutmanová                          
                                                4. Mgr. Martin Begala 
 
Neprítomní členovia komisie:                                          1. Mgr. Alica Szilagyiová  
          2. Ervín Hrtan 
      
     
Ostatní prítomní:        1. Mgr. Peter Sovák 
        2. Mgr. Danica Gajdošová 
     
Priebeh rokovania: 
 
1. Úvod 
Prítomných členov  komisie privítala, zasadnutie otvorila  a  viedla  Mgr. Viera Mokáňová, 
predsedníčka  komisie. Materiály na zasadnutie komisie boli jej členom zasielané v elektronickej 
forme. Na vyžiadanie poslanca Mgr. Begalu boli materiály doplnené o dotácie na športové aktivity na 
rok 2016. 

Poslanec Mgr. Begala navrhol vynechať z programu zasadnutia bod č. 2 - Žiadosti o dotáciu 
športových klubov na území mesta Trebišov na rok 2017, z dôvodu zatiaľ neschváleného rozpočtu 
mesta. Za uvedenú zmenu  programu hlasovali za - 4, proti – 1, zdržal sa – 0. 

2. Návrh VZN o mestských symboloch a zásadách ich používania (ďalej len ,,návrh VZN“) 
Komisia sa zaoberala návrhom VZN, v ktorom boli doplnené erb a vlajka časti mesta Milhostov. 
Komisia školstva, kultúry a športu odporúča schváliť Všeobecne záväzné nariadenie o mestských 
symboloch a zásadách ich používania jednomyseľne. 
 
3. Rôzne  
Poslanec Mgr. Begala porovnával výšku poskytnutých dotácií na športové aktivity v roku 2016 
s odporúčanou výškou dotácie na rok 2017. Konštatoval výrazné finančné navýšenie pre športové 
kluby na rok 2017 v porovnaní s rokom 2016. Ako príklad uviedol futbal (dotácia v roku 2016 - 
77 000 €, v roku 2017 - 113 000 €), navýšenie je aj pre hokejbal a nohejbal. Informoval sa tiež,  či je 
podmienka 50 % finančných prostriedkov pre mládež dodržaná. Predsedníčka komisie Mgr. Viera 
Mokáňová potvrdila dodržanie 50 % podmienky pre mládež. Navýšenie finančných prostriedkov pre 
futbalový klub Slavoj zdôvodnila postupom futbalového klubu do 2. ligy. Poslanec Mgr. Begala 
vzniesol požiadavku, aby sa nasledujúcej komisie (po schválení rozpočtu) zúčastnili aj zástupcovia 
jednotlivých klubov.  
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4. Záver 
Mgr. Viera Mokáňová sa prítomným poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie komisie. 
 
 
   
Zapísal: Mgr. Danica Gajdošová, tajomníčka komisie 
 
Schválil: Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka komisie 
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Komisia školstva, kultúry a športu          
                                                                                                              

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 20.2.2017 
 
 
     Poslanci       Neposlanci 
 
Prítomní členovia komisie:  1. Mgr. Viera Mokáňová            1. Marián Krištof 
     2. Marta Berešová             2. Mgr. Alica Szilagyiová 
     3. Viera Hutmanová                         3. Ervín Hrtan 
                                                4. Mgr. Martin Begala 
 
Neprítomní členovia komisie:                                         
   
Ostatní prítomní:        1. Mgr. Peter Sovák 
        2. Mgr. Danica Gajdošová 
     
Priebeh rokovania: 
 
1. Úvod 
Prítomných členov  komisie privítala, zasadnutie otvorila  a  viedla  pani Mgr. Viera Mokáňová, 
predsedníčka  komisie. Materiály na zasadnutie komisie boli jej členom zasielané v elektronickej 
forme.  

2. Žiadosti o dotáciu športových klubov na území mesta Trebišov na rok 2017 
Pani Mgr. Viera Mokáňová oboznámila členov komisie s materiálom k prerokovávanému bodu. Na 
základe rozhodnutia členov finančnej komisie boli navrhované sumy v celkovej výške 166 000,- € 
upravené na 106 000,- € pre športy s výškou dotácie nad 3 000,- €. Pre ostatné športy je vyčlenená 
suma 4 000,- €.  

Pán poslanec Mgr. Begala vzniesol požiadavku vydokladovať použitie 50 % dotácie pre mládež v roku 
2016, poskytnutej pre futbalový klub Slavoj Trebišov. Navrhol, aby sa aj v roku 2017 z dotácie pre 
uvedený futbalový klub vyčlenilo  50 % pre mládež. Komisia školstva, kultúry a športu na základe 
návrhu Mgr. Begalu odporúča, aby v prípade, že 50 % z poskytnutej dotácie nebude postačovať pre 
mládežnícke kategórie, boli tieto dofinancované z časti dotácie určenej pre A - mužstvo dospelých. Ak 
A – mužstvo dospelých postúpi do 2. ligy, bude sa riešiť navýšenie dotácie pre nich zmenou rozpočtu. 

Hlasovanie: za - 6, proti – 0, zdržal sa – 1 

Komisia školstva, kultúry a športu odporúča schváliť finančné dotácie pre: 

1. Futbalový klub Slavoj Trebišov vo výške  77 000,- €, z toho 50 % pre mládežnícku základňu 

2. Hokejový klub 2016 Trebišov vo výške 2 000,- € 

3. Hádzanársky klub Slavoj Trebišov vo výške  22 000,- € 

4. Hokejbalový klub Adler Trebišov vo výške  3 500,- € 
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5. Nohejbalový klub NK 99 Trebišov vo výške  1 500,- € 
 
3. Rôzne  
Pán poslanec Mgr. Begala žiadal informácie ohľadom projektu Slovenského zväzu ľadového hokeja 
(SZĽH). Pán Mgr. Peter Sovák, prednosta, oboznámil členov komisie s rozhodnutím mesta, aby sa 
projekt realizoval na ZŠ Pribinova. Žiadosť na SZĽH bola odoslaná, do zastupiteľstva sa pripravuje 
návrh na uznesenie s vyjadrením súhlasu poslancov s  projektom. 
 
4. Záver 
Pani Mgr. Viera Mokáňová sa prítomným poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie komisie. 
 
 
   
Zapísal: Mgr. Danica Gajdošová, tajomníčka komisie 
 
Schválil: Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka komisie 


